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Abstract (en)
The tasting glass (1), comprising a rounded balloon-shaped bowl (4) on a stem (2) and foot (3), has the bowl shaped for form at least one rib (7) on
its inner surface extending from its rim (6) to the bottom (5) of the bowl. Each rib is formed by a localised fold (8) in the glass about 2 - 5 mm wide, in
line with or angled relative to the generating surface. In a variant the ribs can be in the form of detachable components such as ferromagnetic bars
held in place by magnets or clips.

Abstract (fr)
L'invention concerne un verre a dégustation, du type comportant une paraison bombée (4) dont la courbure est continue jusqu'au buvant (6) du
verre. La paraison (4) présente, en saillie vers l'intérieur du verre, au moins une nervure (7) s'étendant, en particulier sensiblement selon une
génératrice de la surface de ladite paraison, depuis la zone du fond (5) jusqu'a la zone du buvant (6). La nervure (7) est par exemple formée par un
décrochement localisé (8) du contour périphérique de la paraison (4). <IMAGE>
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